
کسـی پیگیـر مطالبـات صـنعتگران
استان قزوین نیست

سومین نشست خبری مهندس مهدی عبدیان، رییس اتاق بازرگانی استان
قزوین در محل اتاق با حضور خبرنگاران رسانه های فعال در استان
قزوین برگزار شد . در پایان این مراسم از فرض الله فرامرزی ، از
پیشکسوتان رسانه استان و جمعی از کارمندان فعال اتاق بازرگانی

استان قزوین تقدیر شد .

مهندس مهدی عبدیان در ابتدای این مراسم با اشاره به عملیات
غرورآفرین« وعده صادق ۲»به خبرنگاران گفت: جمهوری اسلامی ایران در
عملیات وعده صادق ۲ با رونمایی از اقتدار بالای نظامی خود، قدرت

عظیم خود را به جهان نشان داد.

این فعال اقتصادی سپس به وضعیت فعالان اقتصادی در استان قزوین
پرداخت و گفت: مدتی است که استان قزوین رها شده و کسی پیگیر
مطالبات صنعتگران استان قزوین نیست.متاسفانه در استان قزوین از
نیروهای شایسته و توانمند بومی حمایت نمی شود و گاهی حتی افراد
نامزد را تخریب می کنیم تا مسئولیت کشوری و استانی نگیرند و این

روند ایراد دارد.

مهندس عبدیان ادامه داد: مسئول ارشد استان در این دوره بیش تر
درگیر مسائل سیاسی و عزل و نصب ها بود و استان را تنها با نگاه
سیاسی اداره کردند در حالی که قزوین یک منطقه اقتصادی است و لی
با جرات می توان گفت در این سه ساله اخیر ، هیچ اتفاق خاصی در

حوزه اقتصاد رخ نداد و تنها میزان صادرات کاهش یافت .

رییس اتاق بازرگانی قزوین با انتقاد از عملکرد منفی سازمان تامین
اجتماعی در تعامل با فعالان بخش اقتصادی و هموار سازی مسیر رونق
تولید افزود: این سازمان با اجرای طرح تطبیق عناوین شغلی، درصدد
پر کردن کسری درآمد خود است.تامین اجتماعی افرادی که از سال ۷۵،
۷۷ و ۸۰ مشغول به کار بودهاند و اکنون در آستانه بازنشستگی قرار
دارند را مجبور به شکایت از کارفرما میکند که جریمه کارفرما به
جیب کارگر هم نمیرود.در ۴۰ سال گذشته تامین اجتماعی نتوانسته
منابع خود را نگه دارد و دولتهای مختلف، دست در جیب این سازمان
کردهاند.گر قرار است هزینه میلیاردی بازنشستگی از سوی فعالان
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اقتصادی پرداخت شود، نیازی به تامین اجتماعی نیست و میتوان به
منابع موجود از راههای دیگر ارزش مضاعف بخشید تا بیشتر از مبلغ

پرداختی تامین اجتماعی به کارفرما و کارگر برسد.

این مقام مسوول یادآور شد: هرگز در اتاق بازرگانی دنبال منافع
شخصی نبوده ام و حتی فعالیت اقتصادی واحدم را کمتر کرده ام تا
کارهای اتاق که خیلی هم زیاد است به خوبی مدیریت و انجام شود تا
به یک شرایط و موقعیت نرمال و منطقی برسیم و در این راستا همه
بدهی های گذشته اتاق را پرداخت کردیم و درآمدهای جدید هم کسب شد
و با تعامل خوبی که با اتاق ایران داریم اعتبارات خوبی برای

تکمیل ساختمان مدرن اتاق دریافت کردم و کارها روان شد.

این مقام مسوول در بخش دیگری از سخنان خود به اهمیت آموزش در
اتاق بازرگانی استان قزوین اشاره کرد و به خبرنگاران رسانه ها
گفت: در این دوره به موضوع آموزش های تخصصی اهمیت ویژه دادیم و
در شرایطی که سالی حدودی ۱.۵ میلیارد تومان از آموزش در اتاق
درآمد کسب می شد ما این کلاس ها را رایگان کردیم و همه هزینه را
متقبل شدیم تا مهارت فعالان اقتصادی بالا برود و توانستیم رتبه
برتر کشور را کسب کنیم. بیش از ۴۱ دوره اموزشی در ۱۶ ماه گذشته
را برگزار کردیم که هم حضوری و هم انلاین بود و در کنار آن تفاهم
نامه هایی هم با دانشگاه ها و محیط زیست و دستگاهها با اتاق

بازرگانی امضا شد.



این فعال اقتصادی با اشاره به راه اندازی دفاتر اتاق بازرگانی در
خارج از کشور اظهار کرد: به منظور افزایش ارتباطات و صرفهجویی در
هزینهها با چند استان دیگر وارد تعامل شده تا بتوانیم از ظرفیت

یکدیگر برای تعاملات بینالمللی استفاده کنیم.

مهندس عبدیان در خصوص وضعیت صادرات گفت: متاسفانه در یک سال اخیر
به دلیل مشکلات عدیده تولیدکنندگان از جمله تعهدات ارزی، نرخ ارز،
ناترازی انرژی و دهها چالش دیگر شاهد کاهش تولید و صادرات بودیم
و امیدواریم در دولت چهاردهم با نگاه ویژه و عملی به حوزه اقتصاد
گام مهمی برای رفع موانع تولید برداشته شود.در حوزه اقتصادی
انتظار می رود رئیس جمهور محترم از نظر و ایده های فعالان اقتصادی
توانمند و با تجربه استفاده کنند و بدانند این روند به بهبود

فعالیت ها کمک قابل توجه ای خواهد کرد.
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